
RADA MIASTA 
BIELSK PODLASKI 

17-100 Bielsk Podlaski 
ul. Mikołaja Kopernika 1 

 
Br.0012.2.3.2022           
 

Protokół Nr 37/22 

z posiedzenia Komisji do spraw Inwestycji, 

Gospodarki Przestrzennej i Komunalnej, Rozwoju Gospodarczego 

oraz Porządku i Bezpieczeństwa Publicznego Miasta Rady Miasta Bielsk Podlaski 

z dnia 22 marca 2022 r. 

  

Posiedzenie Komisji odbyło się w budynku przy ul. Kopernika 3 (sala - II piętro). Obrady rozpoczęto o 

godzinie 1130, a zakończono o godzinie 1235. W posiedzeniu uczestniczyli: Przewodniczący Komisji – Piotr 

Wawulski, Wiceprzewodniczący Komisji – Piotr Ostaszewski, Członkowie Komisji – Bierżyn Paweł, Grodzki 

Krzysztof, Grabowska Maria, Grygoruk Krzysztof, Sulima Tomasz, Zawacka-Prystupa Irena, Artur Maciej 

Żukowski oraz Burmistrz Miasta – Jarosław Borowski. W posiedzeniu uczestniczyli także w trybie zdalnym: 

Członkowie Komisji –  Charyton Stanisław, Hryniewicki Tomasz, Zastępca Burmistrza Miasta – Bożena 

Teresa Zwolińska oraz Skarbnik Miasta – Anna Szkoda. (lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu)  

 

Nieobecny: Członek Komisji – Emil Falkowski. 

 

Do pkt. 1 

Otwarcie posiedzenia. 

 

Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski otworzył posiedzenie Komisji i powitał wszystkich uczestniczących w 

posiedzeniu.  

 

Do pkt. 2 

Ustalenie porządku posiedzenia Komisji. 

 

Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski przedstawił porządek posiedzenia podany w zawiadomieniu i 

otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie.  Poinformował, że w związku z tym, że część radnych 

uczestniczy w posiedzeniu online, przed każdym punktem będzie sprawdzane kworum.  

 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski zamknął dyskusję, 

poprosił radnych o potwierdzenie obecności za pomocą zakładki „Kworum” i poddał pod głosowanie 

zaproponowany porządek posiedzenia. 

 

Głosowano w sprawie: 

Ustalenie porządku posiedzenia Komisji. 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Paweł Bierżyn, Stanisław Charyton, Maria Grabowska, Krzysztof Grodzki, Krzysztof Grygoruk, Tomasz 

Hryniewicki, Piotr Ostaszewski, Tomasz Sulima, Piotr Wawulski, Irena Zawacka-Prystupa, Artur Maciej 

Żukowski 

NIEOBECNI (1) 
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Emil Falkowski 

 

Po przeprowadzonym głosowaniu, Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski poinformował  

o wynikach głosowania i stwierdził, że zaproponowany porządek obrad został przyjęty. 

 

Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia.  

2. Ustalenie porządku posiedzenia Komisji.  

3. Przyjęcie Protokołu Nr 36/22 z posiedzenia Komisji w dniu 15 lutego 2022 r.  

4. Rozpatrzenie materiałów przedkładanych pod obrady sesji Rady Miasta Bielsk Podlaski.  

5. Informacja na temat postępów prac przy realizacji projektu „Uporządkowanie gospodarki wodno-

ściekowej na terenie miasta Bielsk Podlaski.” 

6. Dyskusja, wolne wnioski, sprawy różne. 

 

Do pkt. 3 

Przyjęcie Protokołu Nr 36/22 z posiedzenia Komisji w dniu 15 lutego 2022 r. 

 

Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie. Zwrócił się z pytaniem 

czy ktoś ma pytania lub uwagi do projektu protokołu?  

 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu, Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski zamknął 

dyskusję, poprosił radnych o potwierdzenie obecności za pomocą zakładki „Kworum” i poddał pod 

głosowanie projekt protokołu. 

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie Protokołu Nr 36/22 z posiedzenia Komisji w dniu 15 lutego 2022 r. 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Paweł Bierżyn, Stanisław Charyton, Maria Grabowska, Krzysztof Grodzki, Krzysztof Grygoruk, Tomasz 

Hryniewicki, Piotr Ostaszewski, Tomasz Sulima, Piotr Wawulski, Irena Zawacka-Prystupa, Artur Maciej 

Żukowski 

NIEOBECNI (1) 

Emil Falkowski 

 

Po przeprowadzonym głosowaniu, Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski podał wyniki głosowania 

i stwierdził, że protokół został przyjęty.  

 

Do pkt. 4 

Rozpatrzenie materiałów przedkładanych pod obrady sesji Rady Miasta Bielsk Podlaski. 

 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie rozwiązania porozumienia o współpracy z Kingiseppskim 

Municypalnym Rejonem (Rosyjska Federacja). 

 

Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie.  
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Wobec braku chętnych do zabrania głosu, Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski zamknął dyskusję 

w przedmiotowej sprawie, poprosił radnych o potwierdzenie obecności za pomocą zakładki „Kworum” i 

poddał pod głosowanie projekt uchwały.  

 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie rozwiązania porozumienia o współpracy z Kingiseppskim 

Municypalnym Rejonem (Rosyjska Federacja).  

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Paweł Bierżyn, Stanisław Charyton, Maria Grabowska, Krzysztof Grodzki, Krzysztof Grygoruk, Tomasz 

Hryniewicki, Piotr Ostaszewski, Tomasz Sulima, Piotr Wawulski, Irena Zawacka-Prystupa, Artur Maciej 

Żukowski 

NIEOBECNI (1) 

Emil Falkowski 

 

Po przeprowadzonym głosowaniu, Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski podał wyniki głosowania 

i stwierdził, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Informacja z działalności Bielskiego Domu Kultury w 2021 roku. 

 

Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie.  

 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu, Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski zamknął dyskusję 

w przedmiotowej sprawie i poinformował, że Komisja zapoznała się z przedłożoną informacją. 

 

Informacja z działalności Miejskiej Biblioteki Publicznej w Bielsku Podlaski w 2021 roku. 
 

Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie.   

 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu, Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski zamknął dyskusję 

w przedmiotowej sprawie i poinformował, że Komisja zapoznała się z przedłożoną informacją. 

 

Informacja z działalności Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Bielsku Podlaskim w 2021 roku. 

 

Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie.  

 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu, Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski zamknął dyskusję 

w przedmiotowej sprawie i poinformował, że Komisja zapoznała się z przedłożoną informacją. 

 

Informacja z działalności Pływalni Miejskiej WODNIK w Bielsku Podlaskim w 2021 roku. 
 

Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie.   
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Wobec braku chętnych do zabrania głosu, Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski zamknął dyskusję 

w przedmiotowej sprawie i poinformował, że Komisja zapoznała się z przedłożoną informacją. 

 

Informacja z działalności Środowiskowego Domu Samopomocy w Bielsku Podlaskim w 2021 roku. 
 

Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie.   

 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu, Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski zamknął dyskusję 

w przedmiotowej sprawie i poinformował, że Komisja zapoznała się z przedłożoną informacją. 

 

Sprawozdanie roczne dyrektora Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Bielsku Podlaskim z realizacji 
Gminnego Programu Wspierania Rodziny w Bielsku Podlaskim za rok 2021. 
 

Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie.   

 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu, Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski zamknął dyskusję 

w przedmiotowej sprawie i poinformował, że Komisja zapoznała się z przedłożonym sprawozdaniem. 

 

Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie trybu i sposobu powoływania i 

odwoływania członków zespołu interdyscyplinarnego oraz szczegółowych warunków jego 

funkcjonowania. 

 

Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie.  

 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu, Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski zamknął dyskusję 

w przedmiotowej sprawie, poprosił radnych o potwierdzenie obecności za pomocą zakładki „Kworum” i 

poddał pod głosowanie projekt uchwały.  

 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie trybu i sposobu powoływania i odwoływania 

członków zespołu interdyscyplinarnego oraz szczegółowych warunków jego funkcjonowania. 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Paweł Bierżyn, Stanisław Charyton, Maria Grabowska, Krzysztof Grodzki, Krzysztof Grygoruk, Tomasz 

Hryniewicki, Piotr Ostaszewski, Tomasz Sulima, Piotr Wawulski, Irena Zawacka-Prystupa, Artur Maciej 

Żukowski 

NIEOBECNI (1) 

Emil Falkowski 

 

Po przeprowadzonym głosowaniu, Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski podał wyniki głosowania 

i stwierdził, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy w 

Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie w Bielsku Podlaskim na lata 2021-2024. 
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Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie.  

 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu, Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski zamknął dyskusję 

w przedmiotowej sprawie, poprosił radnych o potwierdzenie obecności za pomocą zakładki „Kworum” i 

poddał pod głosowanie projekt uchwały.  

 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy w 

Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie w Bielsku Podlaskim na lata 2021-2024.  

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Paweł Bierżyn, Stanisław Charyton, Maria Grabowska, Krzysztof Grodzki, Krzysztof Grygoruk, Tomasz 

Hryniewicki, Tomasz Sulima, Piotr Wawulski, Irena Zawacka-Prystupa, Artur Maciej Żukowski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Piotr Ostaszewski 

NIEOBECNI (1) 

Emil Falkowski 

 

Po przeprowadzonym głosowaniu, Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski podał wyniki głosowania 

i stwierdził, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustanowienia programu osłonowego dla miasta Bielsk Podlaski 

w zakresie dożywiania „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2022-2023. 

 

Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie.  

 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu, Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski zamknął dyskusję 

w przedmiotowej sprawie, poprosił radnych o potwierdzenie obecności za pomocą zakładki „Kworum” i 

poddał pod głosowanie projekt uchwały.  

 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustanowienia programu osłonowego dla miasta Bielsk Podlaski w 

zakresie dożywiania „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2022-2023.  

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Paweł Bierżyn, Stanisław Charyton, Maria Grabowska, Krzysztof Grodzki, Krzysztof Grygoruk, Tomasz 

Hryniewicki, Piotr Ostaszewski, Tomasz Sulima, Piotr Wawulski, Irena Zawacka-Prystupa, Artur Maciej 

Żukowski 

NIEOBECNI (1) 

Emil Falkowski 
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Po przeprowadzonym głosowaniu, Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski podał wyniki głosowania 

i stwierdził, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia Miejskiego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na lata 2022-2024. 

 

Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie.  

 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu, Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski zamknął dyskusję 

w przedmiotowej sprawie, poprosił radnych o potwierdzenie obecności za pomocą zakładki „Kworum” i 

poddał pod głosowanie projekt uchwały.  

 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia Miejskiego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na lata 2022-2024. 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Paweł Bierżyn, Stanisław Charyton, Maria Grabowska, Krzysztof Grodzki, Krzysztof Grygoruk, Tomasz 

Hryniewicki, Piotr Ostaszewski, Tomasz Sulima, Piotr Wawulski, Irena Zawacka-Prystupa, Artur Maciej 

Żukowski 

NIEOBECNI (1) 

Emil Falkowski 

 

Po przeprowadzonym głosowaniu, Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski podał wyniki głosowania 

i stwierdził, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia wzoru deklaracji o wysokości 

opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez właścicieli nieruchomości. 

 

Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie.  

 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu, Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski zamknął dyskusję 

w przedmiotowej sprawie, poprosił radnych o potwierdzenie obecności za pomocą zakładki „Kworum” i 

poddał pod głosowanie projekt uchwały.  

 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia wzoru deklaracji o wysokości 

opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez właścicieli nieruchomości..  

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 
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Paweł Bierżyn, Stanisław Charyton, Maria Grabowska, Krzysztof Grodzki, Krzysztof Grygoruk, Tomasz 

Hryniewicki, Piotr Ostaszewski, Tomasz Sulima, Piotr Wawulski, Irena Zawacka-Prystupa, Artur Maciej 

Żukowski 

NIEOBECNI (1) 

Emil Falkowski 

 

Po przeprowadzonym głosowaniu, Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski podał wyniki głosowania 

i stwierdził, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej Uchwałę w sprawie regulaminu dostarczania wody i 

odprowadzania ścieków na terenie miasta Bielsk Podlaski. 

 

Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie.  

 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu, Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski zamknął dyskusję 

w przedmiotowej sprawie, poprosił radnych o potwierdzenie obecności za pomocą zakładki „Kworum” i 

poddał pod głosowanie projekt uchwały.  

 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej Uchwałę w sprawie regulaminu dostarczania wody i 

odprowadzania ścieków na terenie miasta Bielsk Podlaski..  

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Paweł Bierżyn, Stanisław Charyton, Maria Grabowska, Krzysztof Grodzki, Krzysztof Grygoruk, Tomasz 

Hryniewicki, Piotr Ostaszewski, Tomasz Sulima, Piotr Wawulski, Irena Zawacka-Prystupa 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Artur Maciej Żukowski 

NIEOBECNI (1) 

Emil Falkowski 

 

Po przeprowadzonym głosowaniu, Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski podał wyniki głosowania 

i stwierdził, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia wieloletniego planu rozwoju i modernizacji 

urządzeń wodociągowych i urządzeń kanalizacyjnych na lata 2022-2025, będących w posiadaniu 

Przedsiębiorstwa Komunalnego sp. z o.o. w Bielsku Podlaskim. 

 

Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie.  

 

Członek Komisji Stanisław Charyton poprosił o wyjaśnienie czy ul. Zajęcza i ul. Wilcza będą miały połączenie 

z istniejącą kanalizacją? Wyjaśnił, że w niewielkim fragmencie ul. Gajowej od strony ul. Studziwodzkiej jest 

część kanalizacji i przypuszcza, że nie sięgnie do ul. Wilczej. Podobnie sprawa się przedstawia z ul. Zajęczą, 

która odchodzi od ul. Wiejskiej. Z tego co mu wiadomo, ul. Wilcza nie jest mocno zasiedlona, natomiast w 

mieście jest szereg starszych ulic, gdzie nie ma kanalizacji. Mając na uwadze przedstawioną sytuację, radny 
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poprosił o przygotowanie i udostępnienie wykazu ulic z terenu miasta (w formie graficznej – mapy), gdzie nie 

ma jeszcze kanalizacji. Dzięki temu radni będą mieli rozeznanie w tym zakresie i łatwiej będzie dyskutować 

na ten temat. Poinformował, że chciałby również zwrócić uwagę na temat poruszony na poprzedniej komisji, 

mianowicie na to, że robi się dokumentacje na ulice, a przewiduje się, że realizacja nastąpi w ciągu 3 lat. 

Ważność dokumentacji wynosi 2 lata. Burmistrz mówił, że można to ewentualnie przedłużyć, dopisać do 

dziennika budowy. Radny stwierdził, że dziennik budowy dostaje się z chwilą, kiedy rozpoczyna się realizację 

inwestycji. Jeżeli nie rozpocznie się realizacji inwestycji, to dziennik budowy nie ma w tej sytuacji 

zastosowania. Na komisji poruszono również temat dotyczący ogłaszanych przetargów na dokumentację na 

ul. Wojska Polskiego, które były prawdopodobnie ogłaszane przez Przedsiębiorstwo Komunalne. 

 

Burmistrz Miasta Jarosław Borowski potwierdził, że przetargi dotyczące dokumentacji na ul. Wojska 

Polskiego były ogłaszane przez Przedsiębiorstwo Komunalne. Urządzenia kanalizacyjne na terenie miasta są 

w posiadaniu Przedsiębiorstwa – jest to jedyna firma, która się zajmuje dostarczaniem wody i odbiorem 

ścieków, a więc sfinansowanie tego będzie się odbywać ze środków Przedsiębiorstwa – dopiero czas pokaże 

czy to będzie finansowane ze środków własnych, czy też spółka pozyska na ten cel dofinansowanie 

zewnętrzne. Odnośnie przygotowania mapy i pytań dotyczących ul. Wilczej, ul Zajęczej i Burmistrz 

poinformował, że przekaże te sprawy do Przedsiębiorstwa Komunalnego celem przedstawienia informacji.  

 

 Posiedzenie Komisji opuścił członek komisji – Krzysztof Grygoruk. Od tej pory w posiedzeniu 

uczestniczyło 10 radnych.  

 

Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski zwrócił się z pytaniem ile lat mają linie wodociągowe w ulicach 
objętych programem uporządkowania gospodarki wodno-ściekowej? Poprosił o odpowiedź do najbliższej 
sesji.  
 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu, Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski zamknął dyskusję 

w przedmiotowej sprawie, poprosił radnych o potwierdzenie obecności za pomocą zakładki „Kworum” i 

poddał pod głosowanie projekt uchwały.  

 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia wieloletniego planu rozwoju i modernizacji urządzeń 

wodociągowych i urządzeń kanalizacyjnych na lata 2022-2025, będących w posiadaniu Przedsiębiorstwa 

Komunalnego sp. z o.o. w Bielsku Podlaskim.  

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 6, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Paweł Bierżyn, Krzysztof Grodzki, Tomasz Sulima, Irena Zawacka-Prystupa 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (6) 

Stanisław Charyton, Maria Grabowska, Tomasz Hryniewicki, Piotr Ostaszewski, Piotr Wawulski, Artur Maciej 

Żukowski 

NIEOBECNI (2) 

Emil Falkowski, Krzysztof Grygoruk 

 

Po przeprowadzonym głosowaniu, Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski podał wyniki głosowania 

i stwierdził, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  
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Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie dokonania zmian w budżecie miasta na 2022 r. 

 

Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie. Zwrócił uwagę, że w 

projekcie uchwały jest pozycja w kwocie 30-paru tysięcy zł, która jest związana z koniecznością 

zabezpieczenia środków na wykonanie analizy techniczno-finansowej na potrzeby wdrożenia rozwiązania 

techniczno-informatycznego, zwiększającego skuteczność selektywnej zbiórki odpadów na terenie Miasta 

Bielsk Podlaski w obszarach osiedli tworzących zabudowę wielorodzinną. Poprosił o wyjaśnienie tej pozycji i 

odpowiedź czy jest to kwota adekwatnie wydana do potrzeb naszego budżetu. 

 

Na posiedzenie Komisji powrócił Członek Komisji – Krzysztof Grygoruk. Od tej pory w posiedzeniu 

Komisji uczestniczyło 11 radnych.  

 

Burmistrz Miasta Jarosław Borowski odpowiedział, że wspomniana pozycja w zmianach budżetowych jest 

pokłosiem spotkania, w którym uczestniczyli też radni, kiedy to na sesji był przedstawiciel firmy T-Master. 

Żeby można było dokładnie zaprojektować umiejscowienie tych wszystkich punktów potrzebne jest 

wykonanie szeregu analiz, które wymagają przeprowadzenia głębszego przeliczenia. W zabudowie 

wielorodzinnej w Bielsku Podlaskim jest wiele punktów, które są własnością spółdzielni, wspólnoty, ale też 

jest spora część terenów, które są własnością Miasta i na tym terenie stoją wiaty śmietnikowe, czy też 

pojemniki. Umiejscowienie takich gniazd odbierania odpadów w punktach, które niekoniecznie będą dobre 

mija się z celem, dlatego potrzebne są dokładne wyliczenia rodzajów śmieci, które powstają na danych 

osiedlach, żeby można było w optymalny sposób te punkty umiejscowić. Do tego dochodzi kwestia dojazdu 

śmieciarek, żeby nie trzeba było krążyć i szukać miejsca między samochodami osobowymi, żeby podjechać 

tak, aby można było wyciągnąć pojemniki. Z rozmów przeprowadzonych z prezesami spółdzielni 

mieszkaniowych i zarządcami wspólnot, można stwierdzić, że wszyscy widzą w tym naprawdę dużą szanse, 

żeby uporządkować stan gospodarki śmieciowej. Odnośnie pytania czy warto przeznaczyć 30-kilka tysięcy zł 

na taką analizę stwierdził, że jest to zasadne. Pozwoli to optymalizować system zagospodarowania odpadów. 

Na spotkaniu było wspominane, że naciski ze strony Unii Europejskiej odnośnie rosnącego poziomu 

recyklingu na poszczególnych frakcjach będą bezwzględnie wymagały sprawdzania, czy te śmieci faktycznie 

trafiają do właściwych komór, czy też nie. Samo zakupienie worków z kodami kreskowymi czy chipami 

sprawy nie załatwi, natomiast przeprowadzenie analizy techniczno-ekonomicznej całego przedsięwzięcia 

pozwoli na bardziej racjonalne podejście do tej sprawy w okresie późniejszym. Sama budowa takich gniazd 

to są bardzo duże pieniądze. Oczywiście można dostać na to dofinansowanie i często jest tak, że w 

konkursach z dofinansowaniem na realizację zadań z gospodarki śmieciowej warto mieć takie dokumenty 

potwierdzające zasadność przeprowadzenia takiej inwestycji.  

 

Zastępca Burmistrza Miasta Bożena Teresa Zwolińska podkreśliła, że ta dokumentacja jest niezbędna do 

pozyskania środków zewnętrznych. Odnośnie pytania czy wskazana kwota jest wystarczająca, stwierdziła, że 

wystąpiono do kilku firm z prośbą o podanie szacunkowej kwoty. Kwota wymieniona w zmianach 

budżetowych jest kwotą uśrednioną, ponieważ propozycje były wyższe. Przypomniała słowa przedstawiciela 

firmy T-Master, który stwierdził, że należy zacząć od dokumentacji, która zdiagnozuje potrzeby i wskaże 

lokalizacje.  

 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu, Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski zamknął dyskusję 

w przedmiotowej sprawie, poprosił radnych o potwierdzenie obecności za pomocą zakładki „Kworum” i 

poddał pod głosowanie projekt uchwały.  
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Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie dokonania zmian w budżecie miasta na 2022 r.  

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Stanisław Charyton, Maria Grabowska, Tomasz Sulima, Piotr Wawulski, Irena Zawacka-Prystupa, Artur Maciej 

Żukowski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (5) 

Paweł Bierżyn, Krzysztof Grodzki, Krzysztof Grygoruk, Tomasz Hryniewicki, Piotr Ostaszewski 

NIEOBECNI (1) 

Emil Falkowski 

 

Po przeprowadzonym głosowaniu, Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski podał wyniki głosowania 

i stwierdził, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Miasta Bielsk Podlaski na lata 2022-2034 wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na 

lata 2022-2034. 

 

Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie.  

 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu, Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski zamknął dyskusję 

w przedmiotowej sprawie, poprosił radnych o potwierdzenie obecności za pomocą zakładki „Kworum” i 

poddał pod głosowanie projekt uchwały.  

 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Miasta Bielsk Podlaski na lata 2022-2034 wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na lata 

2022-2034.  

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Stanisław Charyton, Maria Grabowska, Krzysztof Grygoruk, Tomasz Sulima, Piotr Wawulski, Irena Zawacka-

Prystupa, Artur Maciej Żukowski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 

Paweł Bierżyn, Krzysztof Grodzki, Tomasz Hryniewicki, Piotr Ostaszewski 

NIEOBECNI (1) 

Emil Falkowski 

 

Po przeprowadzonym głosowaniu, Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski podał wyniki głosowania 

i stwierdził, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  
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Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie zasad i wysokości wypłacania diet radnym 

oraz zwrotów kosztów związanych z podróżą służbową. 

 

Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie.  

 

Członek Komisji Krzysztof Grodzki zwrócił uwagę, że zgodnie z projektem uchwały, nie będą brane pod 

uwagę zwolnienia lekarskie, a z drugiej strony siedząc w domu nie można uczestniczyć w komisji lub sesji 

online, ponieważ tak jak to było tłumaczone, zwolnienie lekarskie wyklucza udział w posiedzeniach. Dodał, że 

sprawdził jak to wygląda w samorządach ościennych. Jako, że jest się radnym 30 dni w miesiącu, a 

nieobecnym się jest przez jeden dzień, to niektóre samorządy mają zaproponowane, że nieobecność to jest 

1/30 diety. Inne samorządy zmniejszają dietę o 10%. Poinformował, że bardziej przychyla się ku drugiemu 

rozwiązaniu, gdyż dni w miesiącu może być 28 czy też 31. Następnie złożył wniosek o  zmianę treści uchwały 

w paragrafie 3 ust. 2 na następującą: "Za każdą nieobecność wymieniona w ust. 1 zmniejszenie diety wynosi 

10% przysługującej kwoty w maksymalnej wysokości". 

 

Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski zwrócił uwagę na następujący zapis we wniosku do uchwały: „Dieta 

nie stanowi wynagrodzenia za pracę, tylko ekwiwalent utraconych korzyści głównie z tytułu pomniejszonego 

wynagrodzenia za pracę, jak i innych zarobków, które radny mógłby uzyskać [...]” – czytając takie 

uzasadnienie można odnieść wrażenie, że osoby bezrobotne, czy też emeryci i renciści w ogóle nie powinni 

otrzymywać diet z tytułu pełnionej funkcji radnego. Jednocześnie zadał pytanie co z radnymi, którzy podczas 

pełnienia funkcji radnego na komisjach lub sesjach są w pracy?  

 

Burmistrz Miasta Jarosław Borowski zaznaczył, że to nie Burmistrz tworzy ustawę o samorządzie gminnym. 

Tak jak zostało to napisane w uzasadnieniu, to nie Burmistrz stwierdził, że tak ma być, tylko wojewoda 

podlaski cytuje wyroki Naczelnego Sądu Administracyjnego. Jeżeli Naczelny Sąd Administracyjny stwierdza 

tak, a nie inaczej, to co Burmistrz ma tutaj do dyskusji? Podkreślił, że został postawiony przed faktem 

dokonanym, że jeżeli zapis nie zostanie zmieniony, to wojewoda będzie uchylał uchwałę. Do wniosku 

złożonego przez radnego Krzysztofa Grodzkiego również nie będzie się odnosił, bo to nie jest jego 

kompetencja, żeby ustalać wysokość diet dla radnych. Jest to wewnętrzna rola radnych, żeby to 

wyprostować. Było już kilka przypadków kiedy to radni podejmowali uchwały, które to wojewoda uchylał. 

Taka jest praktyka – jeżeli coś wojewodzie się nie spodoba, to ma prawo uchylić uchwałę. Zapewne znajdzie 

się wielu prawników broniącej takiej tezy, ale będą też tacy, którzy się z tym nie zgodzą i stwierdzą, że tak jak 

było, to było dobrze i zacznie się dyskusja akademicka, która będzie trwała wiele miesięcy i z której tak 

naprawdę nic nie wyjdzie, bo nikt nikogo nie przekona co do słuszności takiej racji a nie innej. Niemniej 

jednak, jeżeli Naczelny Sąd Administracyjny stwierdza, że dieta jest wypłacana za to, że się utraciło określone 

dochody, to czytając literalnie, Pan Przewodniczący ma rację twierdząc, że osoby, które nie pracują nie 

powinny dostawać diety.  

 

Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski zgodził się ze stwierdzeniem, że z prawem się nie dyskutuje i tego 

nie kwestionuje – odniósł się jedynie do uzasadnienia, które przedstawił Urząd Miasta, z którego wynika, 

według jego interpretacji, że bezrobotni, emeryci, renciści nie powinni otrzymywać diet za pełnioną funkcję 

radnego.  

 

Członek Komisji Krzysztof Grodzki zwrócił się z prośbą o wyjaśnienie czy radni będą mieli możliwość 

uczestniczenia w komisji/sesji w przypadku skierowania na kwarantannę? Czy jest wykładnia prawna co do 

osób, które np. w godzinach porannych uczestniczą w komisjach, a po południu mogą dalej świadczyć pracę? 
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Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski zadał pytanie czy zaświadczenie wystawione przez placówkę 

krwiodawstwa potwierdzające oddanie krwi jest brane pod uwagę jako usprawiedliwienie nieobecności 

radnego? 

 

Burmistrz Miasta Jarosław Borowski stwierdził, że w tym momencie nie potrafi odpowiedzieć na to pytanie. 

Pytanie zostanie zapisane i odpowiedź zostanie udzielona na piśmie.  

 

Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski poprosił radnych o potwierdzenie obecności za pomocą 

zakładki „Kworum” i poddał pod głosowanie wniosek o zmianę treści uchwały w paragrafie 3 ust. 2 na 

następującą: "Za każdą nieobecność wymieniona w ust. 1 zmniejszenie diety wynosi 10% przysługującej 

kwoty w maksymalnej wysokości". 

 

Głosowano w sprawie: 

zmianę treści uchwały w paragrafie 3 ust. 2 na następującą: "Za każdą nieobecność wymieniona w ust. 1 

zmniejszenie diety wynosi 10% przysługującej kwoty w maksymalnej wysokości".  

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Paweł Bierżyn, Krzysztof Grodzki, Krzysztof Grygoruk, Tomasz Hryniewicki, Piotr Ostaszewski, Piotr Wawulski, 

Artur Maciej Żukowski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 

Stanisław Charyton, Maria Grabowska, Tomasz Sulima, Irena Zawacka-Prystupa 

NIEOBECNI (1) 

Emil Falkowski 

 

Po przeprowadzonym głosowaniu, Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski podał wyniki głosowania 

i stwierdził, że wniosek został przyjęty. 

 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu, Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski zamknął dyskusję 

w przedmiotowej sprawie i poddał pod głosowanie projekt uchwały.  

 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie zasad i wysokości wypłacania diet radnym 

oraz zwrotów kosztów związanych z podróżą służbową. 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Krzysztof Grodzki, Krzysztof Grygoruk, Tomasz Hryniewicki, Piotr Ostaszewski, Tomasz Sulima, Piotr 

Wawulski, Irena Zawacka-Prystupa, Artur Maciej Żukowski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Paweł Bierżyn, Stanisław Charyton, Maria Grabowska 

NIEOBECNI (1) 

Emil Falkowski 
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Po przeprowadzonym głosowaniu, Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski podał wyniki głosowania 

i stwierdził, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały z uwzględnieniem przyjętego wniosku. 

 

Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski poinformował, że kolejne punkty dotyczące materiałów 

przedkładanych pod obrady sesji Rady Miasta Bielsk Podlaski były już rozpatrywane na poprzednim 

posiedzeniu Komisji, wobec czego przejdzie do punktu dotyczącego rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie 

wyboru Wiceprzewodniczącego Rady Miasta Bielsk Podlaski. 

 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyboru Wiceprzewodniczącego Rady Miasta Bielsk Podlaski. 

 

Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie.  

 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu, Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski zamknął dyskusję 

w przedmiotowej sprawie, poprosił radnych o potwierdzenie obecności za pomocą zakładki „Kworum” i 

poddał pod głosowanie projekt uchwały.  

 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyboru Wiceprzewodniczącego Rady Miasta Bielsk Podlaski..  

Wyniki głosowania 

ZA: 2, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 9, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (2) 

Krzysztof Grygoruk, Irena Zawacka-Prystupa 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (9) 

Paweł Bierżyn, Stanisław Charyton, Maria Grabowska, Krzysztof Grodzki, Tomasz Hryniewicki, Piotr 

Ostaszewski, Tomasz Sulima, Piotr Wawulski, Artur Maciej Żukowski 

NIEOBECNI (1) 

Emil Falkowski 

 

Po przeprowadzonym głosowaniu, Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski podał wyniki głosowania 

i stwierdził, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Do pkt. 5 

Informacja na temat postępów prac przy realizacji projektu „Uporządkowanie gospodarki wodno-

ściekowej na terenie miasta Bielsk Podlaski.” (informacja stanowi załącznik nr 2 do protokołu)  

 

Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie.  

 

Członek Komisji Paweł Bierżyn poprosił o informację, w jakiej części ul. Cegielnianej będą prowadzone prace 

i w jakim terminie? Czy na drodze będzie położona kostka brukowa czy asfalt?  Poprosił o odpowiedź na 

piśmie. 

 

Burmistrz Miasta Jarosław Borowski odpowiedział, że niestety to nie będzie cała ul. Cegielniana. Ostatnia 

część dochodząca do ul. Żytniej nigdy nie była w programie gospodarki wodno-ściekowej. Wynika to z tego, 

że w projekcie było określenie odpowiedniej liczby ludzi zamieszkających na długość ulicy. Ostatnie posesje 
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w momencie składaniu wniosku były najmniej zamieszkałe i nie spełniały wymaganych norm zagęszczenia 

ludzi. Plac budowy został przekazany dla wykonawcy. Po zakończeniu prac za torami wykonawca ma się 

przenieść na ul. Dubicze i ul. Cegielnianą. Na drodze będzie położona kostka brukowa. Dodał, że konkretne 

dane przedstawi na piśmie.  

 

Członek Komisji Krzysztof Grygoruk stwierdził, że dostał informację, że temat ul. Bohaterów Września 

dobiega już końca, ale nie ma jeszcze finalnie tych dokumentów. Poprosił o informację czy wiadomo coś 

nowego w tym temacie? Jednocześnie radny zapytał czy przetarg będzie opiewał na starą kwotę? Wszyscy 

wiemy co się teraz dzieje z cenami – to nie jest realne, aby wykonać to wszystko w starych cenach. Co się 

stanie w sytuacji gdy nikt się nie zgłosi do przetargu? Czy realizacja całego projektu nie jest zagrożona jeśli 

nie wykona się tej ulicy? 

 

Burmistrz Miasta Jarosław Borowski poinformował, że została tylko jedna działka do uzyskania 

prawomocnej decyzji wojewody. Prawomocna decyzja powinna być do końca marca, w związku z czym 

będzie można ogłosić nowy przetarg. Liczy się z tym, że ceny w nowym przetargu będą wyższe. Dodał, że są 

pewne oszczędności na projekcie i zobaczymy jak to będzie wyglądać po otwarciu ofert. Z tego co wie, 

przynajmniej jedna firma ma zamiar złożyć ofertę, bo ma prawie całą dokumentację zrobioną. 

 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu, Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski zamknął dyskusję 

i poinformował, że Komisja zapoznała się z informacją.  

 

Do pkt. 6 

Dyskusja, wolne wnioski, sprawy różne. 

 

Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie.  

 

Członek Komisji Krzysztof Grodzki poinformował, że został poproszony o zwrócenie uwagi, że na pierwszych 

spotkaniach dotyczących tematu uchodźców był obecny przedstawiciel tylko jednej firmy cateringowej – czy 

to jest prawda? Jeśli tak, to dlaczego tylko jedna firma została zaproszona? Poprosił, aby przy okazji 

kolejnych spotkań brać pod uwagę również inne firmy cateringowe, ponieważ one też są zainteresowane 

świadczeniem usług.  

 

Członek Komisji Krzysztof Grygoruk zwrócił się z pytaniem czy została już przygotowana cała dokumentacja 

do przetargu na realizację zadania pn. Projekt „Sportowy Bielsk” na rogu ul. Zamkowej i ul. Poniatowskiego? 

 

Burmistrz Miasta Jarosław Borowski odpowiadając na pytanie radnego Krzysztofa Grodzkiego 

poinformował, że spotkanie, które odbyło się w Urzędzie Miasta było zorganizowane dla pracowników 

Urzędu, którzy zajmują się zarządzaniem kryzysowym, był też obecny dyrektor MOSiR-u i dyrektor MOPS-u 

oraz były zaproszone organizacje pozarządowe, które zajmują się pomocą. Okazało się, że jedna z organizacji 

wzięła ze sobą na spotkanie przedstawiciela firmy cateringowej, co było dla niego zaskoczeniem. Stwierdził, 

że przedstawiciel firmy cateringowej nie był zaproszony na to spotkanie na zasadzie, że tą osobę zaprosimy, 

a innych nie. Organizacje pozarządowe przychodziły w różnym składzie osobowym i akurat jedna z 

organizacji wzięła ze sobą przedstawiciela firmy cateringowej, który uczestniczył w spotkaniu i zabrał też 

głosu. Podkreślił, że nie ma ze strony Urzędu Miasta faworyzowania jakiegokolwiek przedsiębiorcy. Niemniej 

jednak chciałby aby radni mieli świadomość, że specustawa dała takie narzędzie, że dostarczanie cateringu 

jest wyłączone ze stosowania prawa o zamówieniach publicznych ze względu na to, że catering może być 
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potrzebny „na już”. Osobiście uważa, że to dobry pomysł, aczkolwiek do wszystkiego trzeba podchodzić z 

głową. W pierwszej wersji specustawy był zapis o bezkarności – jako Burmistrz być może na tym by 

skorzystał, bo dzisiaj trzeba podejmować decyzje tu i teraz, a nie sprawdzać jaki przepis trzeba zastosować. 

Sytuacja czasami przekracza wyobraźnię pisarzy, a czasem trzeba podjąć decyzję w ciągu 5 minut. Odnośnie 

pytania radnego Krzysztofa Grygoruka – na poprzedniej sesji radni przegłosowali zmiany do budżetu, czyli 

między innymi wprowadzenie do budżetu zadań związanych z wydatkowaniem pieniędzy COVID-owych za 

zaszczepialność. Uchwała została wzięta pod lupę przez Regionalną Izbę Obrachunkową i czekamy na decyzję 

z ich strony. Dodał, że dopyta się pracownika, czy cała dokumentacja została już przygotowana, czy może 

czegoś jeszcze brakuje.  

 

Członek Komisji Krzysztof Grodzki podziękował Burmistrzowi za wyczerpującą wypowiedź i wyraził nadzieję, 

że ta odpowiedź rozwieje wątpliwości i nie będzie żadnych insynuacji i dopisywania dodatkowych historii do 

tego tematu.  

 

Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski zwrócił się z pytaniem czy w tym roku zmieniło się wynagrodzenie 

dla prezesów miejskich spółek? Jeśli tak, to w którą stronę? 

 

Burmistrz Miasta Jarosław Borowski odpowiedział, że w zeszłym tygodniu odbyły się walne zgromadzenia 

spółek miejskich – Miejskiego Przedsiębiorstwa Energetyki Cieplnej, Miejskiego Przedsiębiorstwa 

Oczyszczania oraz Przedsiębiorstwa Komunalnego. W porządku obrad było ustalenie wynagrodzenia dla 

zarządu oraz rad nadzorczych. We wszystkich spółkach obniżono wynagrodzenia zarządu oraz członków rad 

nadzorczych.  

 

Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski poinformował, że w przedmiotowym punkcie są jeszcze do 

przegłosowania trzy wnioski. 

 

Rozpatrzenie wniosku Komendy Powiatowej Policji w Bielsku Podlaskim o zabezpieczenie w budżecie 

Miasta Bielsk Podlaski środków z przeznaczeniem na patrole mundurowe. 

 

Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski zwrócił uwagę, że co roku Komenda Powiatowa Policji zwraca się do 

Rady Miasta o zabezpieczenie środków z przeznaczeniem na patrole. Radni co roku apelowali, żeby te 

patrole nie były w dzień, na przykład w godzinach 10:00-13:00, tylko w późniejszych godzinach kiedy to 

zagrożenie bezpieczeństwa jest większe. Dodał, że obecny Burmistrz również o to apelował gdy jeszcze był 

radnym. Radni sygnalizowali również, aby przy patrolach brano pod uwagę zgłoszenia z mapy zagrożeń. Z 

jego obserwacji wynika, że te wszystkie prośby i sugestie radnych nie były uwzględniane, bo widzi patrole 

właśnie w godzinach typu 10:00 lub 12:00. Zapytał czy Burmistrz zwracał się do Pana Komendanta z taką 

prośbą? Jeżeli mamy przeznaczyć pieniądze na te patrole, a one będą się odbywać w godzinach 

wczesnopopołudniowych, to wtedy patrole nie mają sensu. Jeżeli ta kwota ma być dobrze rozdysponowana, 

to patrole powinny się odbywać w  godzinach, w których mieszkańcy czy przedsiębiorcy zgłaszają zagrożenia.  

 

Burmistrz Miasta Jarosław Borowski stwierdził, że w 2021 r. patrole nie były dofinansowanie, natomiast w 

latach poprzednich – były. Dodał, że jeżeli ktoś się zgłaszał do niego z prośbą o patrol w jakimś określonym 

miejscu i określonej porze to niezwłocznie przekazywał to dalej do Pana Komendanta. Dotyczyło to przede 

wszystkim kilku obszarów miasta. Jednym z takich terenów jest plac zabaw, który przylega do Pływalni 

Miejskiej „Wodnik”, gdzie sporo osób zachowywało się w sposób niewłaściwy. Z tego co pamięta, były wtedy 

dyslokowane patrole z dodatkowych służb. Był też przypadek sklepu spożywczego na zbiegu ul. Kowalskiej i 
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ul. Rejtana, przy którym pewni panowie zachowywali się w sposób nieobyczajny i doszło do tego, że ten 

sklep został zlikwidowany, została cofnięta koncesja na sprzedaż alkoholu. Zgłaszano też boisko przy Szkole 

Podstawowej nr 3, gdzie przy nowo wybudowanym obiekcie niektóre osoby chciały znaleźć miejsce nie do 

uprawiania sportu, tylko przychodziły aby posiedzieć, pohałasować i zachowywać się w sposób niewłaściwy. 

O dyslokowaniu patroli może wypowiedzieć się radny Piotr Ostaszewski, który zapewne wie więcej na ten 

temat. Jest określone ogniwo, które o tym decyduje, jest szef tego zespołu, który rozdziela zadania i 

dyslokuje patrole w określone miejsca. Można wpisać w umowie w jakich godzinach miałyby być te patrole, 

ale lepiej żeby ten patrol nie chodził wtedy kiedy nikogo nie ma, tylko wtedy kiedy coś się faktycznie może 

dziać. Pamięta co się działo przy sklepie nocnym przy ul. Mickiewicza i problem został rozwiązany w 2017 r. 

kiedy w zasadzie sklepy nocne przestały mieć rację bytu. Wtedy też w poprzedniej kadencji na Komisję 

Porządku i Bezpieczeństwa komendanci składali sprawozdania z tych patroli. Mamy tutaj trzy wnioski, w 

sumie to kwota 95 tys. zł. – takich pieniędzy na stole nie ma. Jeżeli będzie wola radnych, aby tych pieniędzy 

szukać, to Urząd będzie szukał tych pieniędzy, bo na bezpieczeństwie nie powinno się oszczędzać. 

Przypomniał, że kilka lat temu zakupiono rowery dla bielskiej komendy. Idzie wiosna, więc może będzie 

można również pełnić taką funkcję patrolową. Należy też pamiętać o tym, ze oprócz patroli 

dofinansowywanych policja ma również swoje patrole, które są realizowane w ramach zadań własnych.  

 

Wiceprzewodniczący Komisji Piotr Ostaszewski zwrócił uwagę, że co prawda pracuje w policji, ale nie w 

Bielsku Podlaskim i nie wie jak tutaj są rozlokowywane dodatkowe patrole. Jak wiemy w 2020 i 2021 roku nie 

było takich patroli. Ponadto radny dodał, że w policji zajmuje się zupełnie czymś innym – prowadzeniem 

dochodzeń, oszustwami i przekroczeniem obowiązków przez funkcjonariuszy publicznych.  

 

Wobec braku chętnych do dyskusji Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski poddał pod głosowanie 

wniosek Komendy Powiatowej Policji w Bielsku Podlaskim o zabezpieczenie w budżecie Miasta Bielsk 

Podlaski środków z przeznaczeniem na patrole mundurowe. 

 

Głosowanie w sprawie: 

Rozpatrzenie wniosku Komendy Powiatowej Policji w Bielsku Podlaskim o zabezpieczenie w budżecie Miasta 

Bielsk Podlaski środków z przeznaczeniem na patrole mundurowe. 

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 7, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Krzysztof Grodzki, Tomasz Hryniewicki, Piotr Ostaszewski, Tomasz Sulima 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (7) 

Paweł Bierżyn, Stanisław Charyton, Maria Grabowska, Krzysztof Grygoruk, Piotr Wawulski, Irena Zawacka-

Prystupa, Artur Maciej Żukowski 

NIEOBECNI (1) 

Emil Falkowski 

 

Po przeprowadzonym głosowaniu, Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski podał wyniki głosowania 

i stwierdził, że Komisja pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy wniosek.  

 

Rozpatrzenie wniosku Komendy Powiatowej Policji w Bielsku Podlaskim o wsparcie finansowe przez 

Miasto Bielsk Podlaski zakupu samochodu osobowego (oznakowanego radiowozu). 
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Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski stwierdził, że czasem zdarza mu się obejrzeć telewizję i zdarza się, 

że słyszy wypowiedzi rządzących lub Ministra Spraw Wewnętrznych, który mówi, że kupują nowe frakcje 

samochodów, reaktywują lub budują nowe posterunki, a my co roku dofinansowujemy nieswoje zadanie. 

Dodał, że te pieniądze wolałby przeznaczyć na dzieci, na dodatkowe zajęcia. Rozumie, że Pan Komendant też 

jest w niezręcznej sytuacji, ale skoro słyszy, że jest tak dobrze, to czemu jest tak źle?  

 

Wobec braku chętnych do dyskusji Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski poddał pod głosowanie 

wniosek Komendy Powiatowej Policji w Bielsku Podlaskim o zabezpieczenie w budżecie Miasta Bielsk 

Podlaski środków z przeznaczeniem na patrole mundurowe. 

 

Głosowanie w sprawie: 

Rozpatrzenie wniosku Komendy Powiatowej Policji w Bielsku Podlaskim o wsparcie finansowe przez Miasto 

Bielsk Podlaski zakupu samochodu osobowego (oznakowanego radiowozu). 

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Krzysztof Grodzki, Tomasz Hryniewicki, Piotr Ostaszewski, Tomasz Sulima 

PRZECIW (2) 

Paweł Bierżyn, Krzysztof Grygoruk 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (5) 

Stanisław Charyton, Maria Grabowska, Piotr Wawulski, Irena Zawacka-Prystupa, Artur Maciej Żukowski 

NIEOBECNI (1) 

Emil Falkowski 

 

Po przeprowadzonym głosowaniu, Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski podał wyniki głosowania 

i stwierdził, że Komisja pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy wniosek.  

 

Rozpatrzenie wniosku Komendy Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej w Bielsku Podlaskim o wsparcie 

finansowe przez Miasto Bielsk Podlaski zakupu samochodu ratowniczo-gaśniczego 

 

Wobec braku chętnych do dyskusji Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski poddał pod głosowanie 

wniosek Komendy Powiatowej Policji w Bielsku Podlaskim o zabezpieczenie w budżecie Miasta Bielsk 

Podlaski środków z przeznaczeniem na patrole mundurowe. 

 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie wniosku Komendy Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej w Bielsku Podlaskim o wsparcie 

finansowe przez Miasto Bielsk Podlaski zakupu samochodu ratowniczo-gaśniczego.  

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 6, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Stanisław Charyton, Krzysztof Grodzki, Tomasz Hryniewicki, Piotr Ostaszewski, Tomasz Sulima 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (6) 

Paweł Bierżyn, Maria Grabowska, Krzysztof Grygoruk, Piotr Wawulski, Irena Zawacka-Prystupa, Artur Maciej 

Żukowski 
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NIEOBECNI (1) 

Emil Falkowski 

 

Po przeprowadzonym głosowaniu, Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski podał wyniki głosowania 

i stwierdził, że Komisja pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy wniosek.  

 

W związku z brakiem chętnych do dalszej dyskusji Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski 

podziękował wszystkim uczestniczącym za udział w posiedzeniu i zamknął obrady. 

 

 

Na powyższym protokół zakończono. 

Protokół sporządził: 

 

Piotr Wawulski 

Przewodniczący Komisji do spraw Inwestycji,  
Gospodarki Przestrzennej i Komunalnej, Rozwoju Gospodarczego,  

oraz Porządku i Bezpieczeństwa Publicznego 
 

Piotr Wawulski 


